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Ranst, 23 mei 2018   Aan de Voorzitter van de gemeenteraad   aan de Gemeentesecretaris  Gustaaf Peetersstraat 7   2520 Ranst   Mevrouw, Mijnheer,    Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 28/05/2018   Paddentunnels Knodbaan Interpellatie door Johan De Ryck:  Toelichtende nota:  Op de vorige gemeenteraad vroegen wij hoe het komt dat er bij de opmaak van de plannen geen rekening werd gehouden met het feit dat er reeds acht jaar een paddenoverzet actie doorgaat in de Knodbaan en waarom het college van burgemeester en schepenen niet ingaat op de vraag van de Milieuraad om paddentunnels te voorzien in de Knodbaan?  De schepen antwoordde dat er op dat moment nog geen eenduidig antwoord op kon gegeven worden. Ze bevestigde het besluit van het college van 19 april waarin staat dat met de bewoners een afspraak zal gemaakt worden voor de implementatie van de werkzaamheden en de implementatie van de milieubevorderende maatregelen zoals de amfibietunnels en de verkeersbevorderende maatregelen.  Na de bespreking met de buurt zal er een beslissing genomen worden over de amfibieëntunnels.  In het verslag van het college van 9 mei lezen we dat de onderhoudswerken aan de Knodbaan gegund worden aan Louis Mols voor een bedrag van € 400.826,29 inclusief 21% btw.   Onze vragen:  1.  Wanneer heeft het overleg met de buurtbewoners plaatsgevonden? 2.  Welke beslissing werd er genomen betreffende de paddentunnels?  


